
Styrelsemö te Stä mningsgä rdens IK 
2021:6 

Tid: 8 juni 2021 kl. 18:30 – 19.30, Plats:  Digitalt möte 
 
Närvarande: Frank Larsgård, Emma Wikblad, Camilla Nordin, Emma Rönnblom Pärson, 
Andreas Karlsson, Björn Kärnebro (delvis) 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande öppnar mötet. 

2. Närvarande 
Enl. ovan 

3. Val av justerare 
Camilla Nordin väljs till justerare för protokollet. 

4. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 

5. Obligatoriska mötesfrågor 
a. Ekonomi – inget att rapportera. Dags för inbetalning av medlemsavgifter - 

utskick har gjorts.  
b. Material – 5-mannamål har beställts enligt tidigare beslut (Uppdatering efter 

mötet: det har dock blivit strul med leverans, så de kommer först i mitten av 
juli). Hur ser det ut med 7-mannamål vid Ängsvalla? Vad göra med extra mål - 
Camilla undersöker frågan. 

c. VFF – Emma RP redogjorde för Ordförandeträffen som hölls den 11 maj. Där 
var det två huvudfrågor som diskuterades - Möjligheten för föreningar att få 
bidrag till att gå in i arbetet med att bli Diplomerad förening enligt Svenska 
fotbollsförbundet.  VFF har beslutat att överskottet från förra året ska gå till 
att stötta de föreningar som vill gå in i arbetet. Stöttningen gäller i första hand 
kostnaden för självskattningen. Mötet beslutar att frågan diskuteras vid nästa 
mötestillfälle, då Emma RP skickat ut materialet för genomläsning innan. Den 
andra frågan som lyftes på ordförandeträffen var hur föreningar och VFF kan 
förbereda sig för kommande befolkningsökning i norra länsdelen. Några 
föreningar har haft samtal med representanter från kommunen kring möjliga 
framtida scenarios mm. VFF föreslog även att ett samlat material kan göras 
för marknadsföring av aktiva föreningar för att lättare få in nyinflyttade i 
föreningsverksamheten. De återkommer i frågan. 

6. Senaste mötesprotokoll? 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

7. Mötesfrågor 
a. Status planer - Ängsvalla har krattats och kritats. Planen är dock inte i något 

toppenskick då någon varit och sladdat med ett fordon på planen. Fungerar 
dock bra för spel ändå. Parkeringar och nerfart fixat och P-skyltar på gång. 
Trots förbättrade parkeringsytor kan det ändå bli trångt vid matchbyten. 
Hemmalaget bör uppmanas att cykla till matcherna för att lätta på 
parkeringstrycket. 
Sjungande IP ser bra ut. 
Lejonström. Frank har varit i kontakt med kommunen som lovat att krita om 
planen till en 9-mannaplan, bland annat med målområde. Det är dock osäkert 
om detta är genomfört ännu. Frank följer upp. 

b. Nya 9-mannamål - Alimakplanen har endast 7-mannamål, vilket inte fungerar 
vid spel med större 9-mannaplan. Lagen föredrar att spela på Alimakplanen 
framför Lejonström då det är en fin naturgräsplan. Frank ger i uppdrag till 
Fredrik att ta fram prisuppgift på vad inköp av 9-mannamål skulle kosta. 



Beslut så snart som möjligt  via mailväxling/styrelsechatten och 
dokumenteras vid nästa möte. 

c. Övergångar och lag - Samtliga lag är nu uppstartade, förutom fotbollslek. 
Björn ansvara för att stämma av med intresserade och hjälpa till med 
uppstart. Mix-14 har startat och Frank meddelar Myckle/Medle att vi gärna är 
med i ett utskick om att dessa träningar nu är igång. 

 
8. Övriga frågor 

a. Utbildningar - Inget nytt kring lokal fotbollsutvecklare för året. 
Återkoppling kring möjlighet till målvaktsutbildning saknas också. Emma 
RP följer upp med VFF. Utbildningsstatus bland föreningens tränare är 
fortfarande oklar. Emma gör inventering av status bland aktiva ledare 
idag, som underlag till planering av framtida insatser/initiativ. 

b. Uppgifter i fogis och Laget_ Fredrik får i uppdrag att uppdatera uppgifter i 
Fogis (bla adress till föreningen). Uppmana lagledare att uppdatera 
uppgifter på Laget - Frank gör utskick. 
Problem har upplevts att få in bokning av match från Fogis till Laget.se. 
Kan bero på att tider ligger nära varandra. Det finns sätt att gå runt, bla 
skapa träningar i Laget istället för match.  

c. SISU - Emma RP redogör för att möte hållits med Louise på SISU, där 
Louise informerade om lärgrupper och de möjligheter som finns att nyttja 
SISU som stöd vid utbildningar och andra aktiviteter. 

d. Corona - fikaförsäljning är nu ok-information har skickats ut till 
föreningen, efterfrågade skyltar som uppmanar till försiktighet har ännu 
inte kommit från SISU - Frank följer upp med Louise på SISU. 

e. Föreningen 40 år 2020? - bör vi uppmärksamma detta på något sätt? 
Frågan bordlägges till hösten. 
 

9. Nästa möte 
9 augusti 18.30-19.30 

 
 

Årsplan: juni/juli/aug/sept/okt 
 

10. Mötets avslutande 
 

Protokollförare   Justeras 
 
………………………………………….  ………………………………………………..  
  


